
 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/trafikkontoret  

 

Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2022-05-12, § 8 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 12 maj 2022 kl. 16.00 – 16.20 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justering Tisdagen den 24 maj 2022, §§1-18, 20 

   

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 12 maj 2022, §19 

  

 

Daniel Helldén Rikard Warlenius 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Daniel Helldén (MP), ordföranden  

Rikard Warlenius (V), vice ordföranden  

 

Ulla Hamilton (M)  

Jan Tigerström (M)  

Åsa Nilsson Söderström (L)   

Johan Fälldin (C)  

Mikael Valier (KD)  

Jan Valeskog (S)  

Inger Edvardsson (S)  

Emmelie Renlund (S)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Tomas Tetzell (M) för Eva Ekmehag (M) 

Joel Höglund (V) för Marlene Karlén (V) 

Bo Arkelsten (M) för Peter Wallmark (-) 

 
Ersättare: 

Bo Lindner (M)  

Camilla Kylenfelt (MP)  

Svante Linusson (C)  

Bengt Ohlsson (S)  

Emil Stensson (S)  

Katja Jassey (V)  

Malin Ericson (Fi)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunilla Glantz, Ulrika Falk, Peter Granström, Anna 

Green, Philip Hall, Mattias Lundberg, Alva Matsdotter, Elisabet Munters, 

Bengt Stenberg och borgarrådssekreteraren Thomas Karlsson. 
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 § 8 
Gångstråk Fagersjö-Farsta. Slutredovisning 
Dnr T2017-00093 

 
Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafiknämnden godkänner slutredovisning av projekt 

Gångstråk Fagersjö-Farsta. 

Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 25 januari 2022. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Daniel Helldén (MP) finner att nämnden beslutar 

enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Rikard Warlenius m.fl. (V) lämnar särskilt 

uttalande enligt följande: 

 

Vi ser positivt på de upprustningar och förbättringar som skett 

inom det avrapporterade projektet. Det är viktigt att stadens 

arbete med att tillvarata och utveckla grönområden och dess 

tillgänglighet kan fortsätta, inte minst i ytterstaden. 

 

Stadens medborgardialoger och samråd med berörda delar av 

föreningslivet kan vara viktiga verktyg för lokal förankring 

och förstärkt medborgardemokrati. För att verktygen ska vara 

framgångsrika och ge resultat även på sikt behövs en tydlig 

återkoppling till de inblandade i samrådsprocesserna, vilket 

också ger staden en chans att förklara hur förslagen 

behandlats, och motivera vilka delar som realiserats. En sådan 

beskrivning av hur återkopplingen gått till saknas i 

redovisningen, något vi ser fram emot att läsa i kommande 

redovisningar i andra ärenden där medborgardialoger och 

samråd har genomförts. 

 

Jan Valeskog m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Vi välkomnar slutredovisningen av gångstråket Fagersjö-

Farsta, där det gjorts insatser för ökad attraktivitet och 

tillgänglighet samt tillvaratagande och förstärkning av de 

ekologiska värdena. Nu har boende i området fått två nya 
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bryggor, en lekplats, två träspänger, ny möblering och 

vägvisningsskyltar. Holkar och insektshotell har satts upp och 

det finns nu en blomsteräng för pollinatörer. Satsningen ingår 

i Grönare Stockholm som vi i den rödgrönrosa majoriteten 

drev igenom. 

 

Grönare Stockholm är en del av en politik för ett Stockholm 

för alla, där vi inte bara satsar på innerstaden utan även 

utvecklar grönområden och parker i ytterstaden. När vi på 

detta sätt ökar tillgången till rekreationsområden ökar vi även 

tryggheten, utvecklar det offentliga rummet och bidrar till en 

stad som håller ihop. Satsningarna inom Grönare Stockholm 

stärker även klimatanpassning, ekologiska värden och gröna 

kopplingar och samband.  

 

För oss utgör investeringarna inom Grönare Stockholm även 

en del av en politisk helhet där vi stärker tillgången till 

grönområden och parker samtidigt som vi höjer ambitionen 

för bostadsbyggandet. Därmed visar vi att det både går att 

möta behovet av fler bostäder och att utveckla attraktiviteten 

och livskvaliteten i vår stad.  

 

Vi hoppas att majoriteten bygger vidare på detta och bedriver 

en politik för en jämlik stadsmiljö. Vi ser med oro på det 

innerstadsfokus som präglar Stockholms stads grönblå budget 

för år 2022. 

 
Ersättaryttrande 

Malin Ericson (Fi) instämmer i särskilt uttalande från Jan Valeskog 

m.fl. (S). 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Alva Matsdotter 
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